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Sekreüazem obraci ponownie zostai wybrany radny fuidtzej Rybinski , kióry wyrazii zgocie

na pelnienie funkcjisekretarza obrad ,

PozEdek obrad :

dalsry ciqg pozqdku obrad przyjgtego w dniu 29 kwiehia 1998 roku na I posiedzeniu sesli

pnewodnicza,cy chcq przedstawó prcátre P Segiety dotyczqca telefonizacji wsi MntchÓw -

Brus i Wygoda . aby udzielió gtosu Spotecznemu Komitetowi TeiefontzacJi wti MnichÓw

Regulamln mówr . ze w teJ sytuacJi muszg zwrócló slq do radnych , czy motna udzieliC

nlnqr r

e--¡r*i +.^.--.+= -'^Sgwanie WlraZiii ZgOde na Zabranie giOSU píZeZ KOmiieiñduilt lruPr¿tr¿ gru

Pani MyÉllrlska Halina rnieszkanka wsi MnichOw zreferowala wlw sprawe
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P.iviyÉiíñsxa. My jako mieszkancy Mnichowa i Brusa mamypro5bq cio parisiwa , aby

umo2iiwó nam dokonczenie iiruestycji pod nazwa Telefonizacla wsi Mnichów - Brus .

Sprawa ciEgnie siq ju2 od 2 lat . Kaldy mieszkaniec wptactt 1.250,0021 . a brakuje jeszcze

na uruchomienie centrali - 47.00021.

W imienlu mieszkañców prosze o dofinansowanie orzez gminq w/w kwoty na uruchomienie

centrali .

Radny W.Poczgty pyta . czy mozna z$a_c Srodki finansowe przeznaczone na budowg drogi

Mnichów - ZakoSciele i przeznacryóje na telefonizaclq .

Radny W.Segieta.. Nam chodzi o to . aby sprawq te zalatwió polubownie W ubieglym

roku na zebraniu byt Pan Burmistz M.Gajewski , Kór-y poinformowal nas ,2e 1.?54 002t.

wpiace mieszkancy , a resztg doioZy gmina .

Na budowg drogi pfi¿eznaczone jest 15 tys. , to choó we2miemy te pieniqdze to t tak bqdzie

za malo bo potzebne jest 47 tys zt , a droga tez lest w fatalnym stanie

'{ -,q.rt i,rrln¡¡nn nrrrnerU wy_'rrorr 4 ty5.Zt Gmrna doflna¡rsowaia iqWOtq 205 90üZi 1 2 Srs Zi
t =

na J+dnego abonentb*{ -¡t 
' 

l,r,;

Bgdq- naliczane odsetki za nlefrfonanie umowy , Kóra jest podpisana przez Zarza-d ,

Sekrataz obrad odczytat pismo Spolecmych Komitetów '¡ni Mnichów i Brus skiarowanego

do Wojewody Kieleckiego .

Nastgpnie Pzewoüliczqcy obrad odczytat odpowiedl jakqskierowal Uzqd do Wydziatu

Gospodarki i lnfrastruktury Technicmej w Kielcach .

Sprawa ta byla rozpatrywana na Zarzqdae i odpowiedZ jakq pocljqt Zanqd byfa pzeslana

do Spotecmych Komitetów wsi Mnichów , Brus , a którq odczytal radny A.Rybirlski .

Radny W,Ku$mierz : P,Gajewsh mówtl , 2e partycypowanie mieszkariców nie mo¿e byó

wytsze nit 500$ , a dolar ulegt zwigkszeniu .

Jestem zdziwiony , 2e w ogóle takie pism o - za?'alenie zostallo skierowane do zarzqdu ,
poprzez Wojewodq . Jest 37 wsi gdzie istniejq te same problemy .

l f l i q  ry r ¡ t ^ -  fo l ¡  t ro l ¡ fa ¡ ¡ ¡aÁ enrar ¡n r  fa  r ¡ rcar f l ¡n  r { lo  ia ¡ {nann la io l i  oo  órn¡ { t ¡ i  ^ñazñ-^znña
I  r te  |  |  rvÁ l  lq  tC¡ f \  t l  qñ t \ . ,VYs l \ /  9Y l  Ctvv t  |  ¡ .9  YY9¡ . tOLf t \ ,  L | l€ t  JE¡ \4 l  19Yl i ,  .  \ ¡ f ¡ 'Cg t l  9q  I t  VVnt  Fr&\ t¿ ,1  lqv&L, l  l \ ¡

na inne inwestyc¡e w Mniehowre to pzeniegé Je na telefonizacje wsi - my to Bsprzemy ,
Mieszkanka z Mnichowa ,' chcE powiedzieé ,2e ani szkoia , ani droga w Mnichowie nie sq
zakotlczone . Nie wtem , byé mole Komitet byt Zte pr¿ez gmin? poinformowany .
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Pzewodniczqcy powiedziat . 2e telefony zakiada Telekomunikacja i podziqkowat

Komitetom z Mnichowa i Brusa za udzial w sesji .

Ad.9

Rada jednogtoénie powzreta ucfrwal'e Nr XLV/305/98 w sprawte powofania komisli

konkursowej cila wylonienia kanciyclata na Dyrektora Zespoiu PiacÓwek Oswiatowych

w Lyeakowie .

/ Ucfrwala Nr XLV/305/98 w zalaczeniu cio protokofu /-

Ad.10

Rada jednogl,oénie powziefa ucfrwalq Nr XLV/306/98 w sprawie powolania komislt

konkursowej dla wyhcnrenia randydara na DyreKora Zespofu Placówek O5wiatowYch

'¡¡ Skroniowie

/ llchwafa Nr XLV/306198 w zataczentu cto protokotti / +
rr-..t- i.:;*

Ad.11

Racla Jeclnogl'o$nle powzigla ucFrwaQ Nr XLV/307/98 w sprawle ustalenia czasu zajqÓ

wychor¡rawczo-dydaktycmych przenlaczorrych na reallzacJq mlnimum progfamowego oraz

odptatroéciza wychowanie , nauczanie i opiekq w zakresie przekraczajQcym minimum

programowe w pzedszkolach samozqdowych w gmlnle JqdrzeJów

/ Uctrwata Nr XLV/307/98 w zalqczenlu do protokofu /.

Ad . l2

Rada 22 gtosami za , przy 2 gtrcsach pzeciw , g$osÓw wstrzymujqcych siq nie byic ,

powziefa UchwaQ Nr XLV/308/98 w sprawie wyra2enia zgody na sprzeda2 mienia

komunalnego we wsi Lysaków Dziadówki ,w drodze pzetargu .

/ Ucfwata Nr XLV/308/98 w za+aczeniu do protokofu /
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Raony J Hatys pyta czy sa pieniqdze na wykup tego budynku .

Burnistn Grad 'rc budlecie pienigdzy na uykup tych budynków nre rna UpadloSó

Handlowo-Produkcyjnej Spóldzielni Pracy w Jedrze¡owie trwa i uwalam . te szkoda by

tlylo, ahy wÁ¡r budynlc lruptl kto$ inny

Rada 22 glrosamí za , przy 2 g{,osach przeciw . gircsów wsirrymulqcych sig nie bylo ,

powziela Uchwatq Nr XLV/309/98 w sprawie wfazenia zgody na wykup budynków . oct

Handlowo-Produkcyjnej Spóldzielni Pracy w Jedrzejowie w upadtoScr

I Uchwata Nr XLV/309/98 w zaliaczeniu do nrotclqci,..: /

AC.1¡l

=.:'r. i :+drcgfic$irie ¡:owziela Uchwale Nr XLV/31CigB rv sprawr'e wy-i 'aienia zgody na
, . ,  , ¡ , , á . " - ? . . ¡ * . -  , , + r * a ¿ ^ r ¡ ¡ A É ¡ ^  á ¡ ^ , ¡ , . * t r . ^ . i - . - t .  ,  j . r , - , ¡ a r . , - - - r ¡  ^ . ^ h + ^ É r ¡ ^ É  . ¡ ¡ . +  , , s ,

l ,  ¿ = a L 1 ¿ 4 1 : ; =  Y Y  V V I E t - t 4 . t t l l = ' J ¿ y { - f \ U y Y ¿ ¡ j ¡ ¡ =  l l l G { U L . ! l k r i l  r . : r : i - r - ¡ - r U t i r - , v 1 : : ; - : * -  . , ' - . ' L r - f - U I l y L l l  V V G  Y Y } '

rl,:¿r<úw Dz¡adéwki 
't 'r '*'

1 Uchwafa Nr XLV/310i98 w zaiaczeniu do protoko{u /

Ad. l5

P, Sekrefan : b$ajefia uwaga oüto$nie tej ucfrwaff . zg{CIezona przez KomisjE OÉwiaty ,
Kultury i Spcrtu .

Komisja ta jest za wycofaniem uchwafy z pozgdku obrad sesji , poniewat punld ten jest

nredopracowane .

Radna B.Rogulska mówi , fe byta zawarta umowa utyczenia . do której zatqcmikiem jest

trnventaryzacja , która nie jest uwzglgdniona prry komunalizowaniu . Tak skomunalizowane

w catoÉci obiekt Prrychodni Nr 2 na ul,B.Ghrobrego . pomimo ze gabinety by{y w g¡sooz-vc1i

zoz

To samo teraz dzieje sip z Prrychodniq Nr i , w nórej funkcjonuje kiiKa gabinetów ZAZ nie
objqtych umowE ulyczenia , W tej sprawie ¡rrócita siq Pani Dyrektci' Srwach do
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Wojewooy i wlrtqpienie io znajduje sre w atciach Wydzialu Geodezji , natomlast brak

clokumenfu inwentarYzacjl "

R B.Rogu lska :chce powiedzieó . 2e w przypadku skomunalizowania Przychodni Nr '1 na

,zecz gminy zosiana vlTzucone speclaiisliczne qabinety ZCZ . cc ze wzgledu na tworzenie

powratu bedzie nieKorzYsbne .

Burmistn Grad'gmina podejmuje uchwalQ o skomunalizowante oérodka przy

ul ,! 1 Listopada Natomiast z kolei Wolewoda roL¡i takle necrY lak inwentaryzacle

iA/ykonatiÉmy kapitatny remont instalae,¡i grrewczej duzymi nakf;adam¡ Srodków . Jesiei'n za

irrzeieclem , elziwre sig dlaczego nie chcemy prze¡at, na'¡rtasncsó gminytego malatku

,tarj¡r¿ Rogu/sAa . mÓwi pan nieprawoe . bytiÉrny z cioktciern Scgustawtkim

r pomieszczenia sa, nlectogrzane , poniewaz instalacja nie zoetala wykonaná '

Radny Gajewski becie grlosowaó za - jest sh.rszne . dlaczego nteruchomo$ci te majq iSÓ na

samorzqd powiatowY , a nie dla gminY

Doktor Eogu.sfaws/<l . sa zalecenia z Panstwowgl Inspekcli Pracy i nie moge ich wykonaÓ bo

ire ma Komunaiizaryit-ycn bu{nkÓq, 
- 

i,..; '

Radny Rybirlsíi' popierajqegbs radnej Rogulskie¡ chcialbym dodatkowo wy.¡asniÓ ze

KomisJi Oéwlaty chodzi o to , leby dograC pewne sprawy , takie Jak dokumentacJa po to '

aby by{a w pozqdlru . Nle Jeite$my paeclwni komunalizacJi '

Rada povyzigta Ucfrwaq Nr XLV/311/98 w sprawie pnekazania na vr¡lasnoSé Gminy

JqdneJów nleruchomo$cl polotone w JqdzeJowie pr¿y ul.11 Listopada | 3 MaJa stanowiqce

wlasnoáé St<arbu Partstwa , gtosunklem g$osów 18 za , przy 1 g*'osle pzeclwtym

r 5 glosach wttrrYmuJqcych sle .

/ Ucfrwala Nr XLV/31 1198 w zatqczeniu do protokott /

Ad. l8

R.Sknypiec proszq o odczytanie wnioskÓw Komisji '

P Sekreiaz ocicryiaia wnioski Komisji

Radny Galewskt' popleram propozycje nazly ullc , ponlewaz osoby te stanovüa cfnffalebna

hlstode mlasta - prosze o przyJqcle te1 uchwaly -
.-
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P,aony Kzeszow,s¡ii . uwazam . ze mainy kilka osób zasiu2onych dia Jgdrzejowa i byia

;rÍopo¿y-cja mieszkancúw aby nazwaÓ uili.:r iitr nazwiskami

Ponaciio pzecistawi charakterystykq osóir iciórych nan¡riskarni rnalq byó nazwane uiicc=

R:rrla nrn¡?ñ ñ,r-\cer-i-r z2 nrrrr a nlncrnlr nrzo¿-irr i nrrr¡ I nlncia rrrcfr:rvr:.rrri¡nvrvr sioI  r v v s  t  r - t  b v  v r v e s v , !  + y  l - . c ¡  v  5 ¡ v v e É , ' ,  ¡  t J r - t  I  
v ¡ v v r v  

' , , v . l n v t , r '  " , Y

powzigla uchwaie Nr XLV/312y96 w $pi'aw¡e nadania nazw ul¡com na Osíeijlu MiorJziez,:wi;

Spótdzielni Domév'¡ Jednor,-rdzinnyclr " Szansa "

4d .17

'Rada jednogto5nie przy;qra inform¿s¡g w sprawre wykonania Ucliwaiy Rady Miels<,e;

w jqdzejowie z dnia 3i ü1 i 997r. i'ir X¡Ii¡iiZn?.i97 w spr¿u¡¡s gminnego prografi-lu

nronlaktyki i roa'rriqzrywania problemów airoholowych w roku 1997 i Nt' XXIX/243!97

w sprawie Zasad usyfuowairia na tei=:i ie- 'sr: '  :-ry' iniejsc spr-¿edafy napojow aikohoicwyci.r
¡ '¡¿arunków snrzedazy Fy'cn nalr'_rlc,--,1

n - {  "  
l é " -:

A d . Í E

Radny Qlszak; mam zastze¿enla do $ 2 pkt. 5 pplrt. d , proponuje ¿eby byto jasno

napisans lrto to $ete inne o$oby wspóipracujAcE z Gminne Komisjq Rozwiezywania

Problemów Alkoholowych,

Pani Ewa Gradwyjaénita , le kontrole bqda_pr-¿eprowadzane przez osoby, które bqda

posiadaly upowa2nienie Burmistza .

Rada jednog*oSnie przyjqla ucfrwaQ Nr XLV/313/98 w sprawie gminnego programu

profilaktyki i rozwiqzywania problemów alkoholowych w 1998 roku ,

/ Uchwata Nr XLV/313/96 w zataczeniu do protokolu / .

Ad.Í9

Rada 23 grt'osami za , glcsów pzeciw nie bylc . prz)'1 grlesie wstrzynnr-r;acynn si? , powzi?ia

uchwalp Nr XLVQ14/98 w sprawie powotania Gminnej Komisji Rozwiqrywania Problemów
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Alkoholowych .

/ Uchwala Nr XLV/314/98 w zalaczeniu do protokotu /

4d.20

Radny R.ybinski cclczytal rezygnacje ..lanusza Hatysa z czioni<ostwa w Zarzadzie tuire¡skim

w Jedrze.¡owe oraz przedstawrt proleict uchwaly w te1 sprawre .

Radny KuSnien.' chcemy ustyszeó olrinie raclcy prawnego w tej sprawie

Radca píar'iny opinie takawyrazitam na poprzedniei sesli . a ponadto wydalam opinre na

p i S m i e

P.j1.ft'lrcnalkrcwicz.' mam ustawe antykorupcy1na . art 4 tej ustawy mów .2e pracownrk

spóiki nre moZe byó czücnkiem ZaaaCu Miejskiego .Czy Pan E Nawrot zgoclnie z tq ustawa-

rno2e Dyc czi',onkiem Zarzadu ?

Ra,ic-= -¡í¿wtly * t*lt"prawie Pan Íie ¡ilo2e zgqszaó zaÍn'¡ch w{'mków . iriog¿ tc czynió

;ectynre iacrrri , Kórym wyjÍsn]gJa spráwq .i-*

Radny Nawrot zostal wybrany na czl'cnka Zarzalu Miejskiego w Jqdzejowie paed

weJúciem w uycle tej ustawy : Chcq powledzleé . 2e w teJ clnMli zostuJe pañstwu tylko

pr¿yj4ó rezygnacJg Pana J.Hatysa i powotaó nowego czionka Zarzqút .

Rada 20 g*osami za , przy 4 g{osach vletrzymujqcych siq , glrosów przeciw nie byto ,
pr¿yj?h UchwaQ Nr XLV/315/98 w sprawie prryjgcia rezygnacji z czlonkostwa

w Zarzqdzie MleJsklm w JqdzeJowle Pana Janusza Hafysa

/ Uchwala Nr XLV/315/98 w zataczeniu do protokotu /

W dalszej czqSci obrad radny A.Rybiriski odczytal projekt ucfrwaly w sprawie wyboru

nowego cz{onka Zarzqúu

Radny W Segieta.' cry Burmistz pzeb)ryvaja_c na chorobowym mote zlotyé wniosek

o powofanie nowych czbnków Zazadu ?

W kodekeie pracy pisze , le Jeleli nie lest sig w pracy powytel 35 dni to powinno srq nrieó
za6wiadczenie o zdolno6ci do pracy Pan Burmistrr t yeek jest jut na chorobovyym ponad
5 m-cy i na odleglo6é lsieruje Uzgdem ,
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Pnewociniczqcy. radca prawny jest dia mnie wyktadniq i odnoSnie sprawy radnego

Nawrota zasiggaiem opinii Cry jast Pan we wtadzach spóiki ?

P.Nawrot. ' nie jestem .

Radca prawny, ja nie wrdzg potrreby dyskusji w tej sprawíe , poniewat Radny Nawrot nie

jest we wtadzach spolki . Ani nie zio4,,l cn rezygnacli z funkcji czl,onka Zazadu . an:

tsurmist¡'z nie zfoz-vi wniosku o Jego oúruotanie , zatem dyskusla w tej sprawie lest

bezpzeomiotowa

Radny .A Biaty podtrzymujg pytanie radnego W.Segiety

Radca prawny. uwaZam , 2e $ko Burmistr¿ Lysek ma prawo zioryc pi''"pozycjq na wybÓr

czfonka Zarzadu

Radny Woi¡tiak. sa dwa poglaciy na tq- sprawg :

1 Radcy prawnego . ze Burmistrz t-ysek moie przedstawró pronozyc1e nowego czhtnka

Zazadu

2 Uwazarri ." j". i l irUrze,ct:ie Zastepca Burmistr¿a Pan M.G'1¡,;to mozs poi:rzeé

wniosex Ei¡riiiisrr¿atlyska i wszystlt bqdzie w porza-dKu .i' "*

Radca praw¡ly. ustawa o samézadzie terytonatnym daje t-vlko Burmistr¿ow uprawnienia

do zl'o2enia wniosku o wybór czlonka Zarzqút. Nie ma takich uprawnien ZastEpca

Burmistza.

Radny Kuémien; uwa2am , 2e podczas swojoj nieobecno5ci Burmistz Lysek pownien

swoje pelnomocnictwo pzekazaé P.Sekretarz lub W-ce Burmistr¿owt .

Radny Gajewski; chcq przedstawió swój osobisty poglqd na tq sprawe , mogt nie mieé

racji , ale uwa2am , 2e jeleli Burmistz jest nieobecny to w jego prawa wstqpuje Zastqpca

Burmistza i mole on zgl'osió kandydafure na czlonka Zarzqdu .

P, Seglefa . popieram radnego Gajewskiego , ale powolujqc siE na stafut mam pytanie .

W Zarzadae jest 5 osób , a u nas od 5 m+y nie ma pelnego sktadu Zarza.du, a nas od

czerwca nie bgdzie i choó dobiezemy jednego czt'onka Zarzqdu , to i tak bqdzie znowlJ

4 osobowy skfad .

Burmistn Grad. ja mam radcq prawr'rego istosujq siq do tego co mi doradza . Jeleli radca

mi powre , 2e ja nie mogq zgiosió kanctydafurE to tego nie zrobiq .

Pr¿ewodniczqcyiady ogtasza pieó minut przerwy ,
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Wznawia obrady.

Ra,Jny Sknypiec; stawiam wniosek aby Przewodniczacy RaO zwrÓcil siq do Radcy

Prawnego Sejmiku Samoz4doweEo o wyla5nienie w ciqgu 14 dni sprawy czficnkÓw

Zaaa.du

Radny Foczqty. uwa2am , ze tizeca (lopíacowaó r zgtosié Vu czüonkÓw z Rady , aby

Zeaa-d porrownie mógt dzieiac iv l:lnym skiadze

Eurmistrz Grad . dnia 30 rnarca ¿ioz.ti rerygnacjp Pan J.Hatys , a od dnía 30 irwietnta

Zarz4dnie mole siq zbieraó bo jesi niekompletny i do dnia dzisiejszego Zarzqciu tak jakby

nie byfo .

ia nie mogg pracowaÓ jednocsobowo . to irwa ju2 6 miesiqcy .

Radny KuSmien. uwazam ze przezcrwa tygodnie nie mo2na zostawÓ W-ce Burmtstr¿a

samego .bezZanqdu . Jestto bai'cizo oowaZny probtem , gdyisqpilne cio realizacji

uchwaty , lrtórych jednoosobowo nre rncina podja-c . Uwa2am , te pownni5my dobraÓ

.1 e dne go cztonka Zarza_du
rr--{

Radnv Pcczqty uwazam

dziaiaó w pefim sktadzie

¿s ¡3erini'o s,e poo¡a-e ¡akies o"rtáf; , aoy Zarza-d mogi

Radny Wotniak. popaeram radnego KuSmier¿a . Uwa2am , te nie pownno siq robiÓ

sárcmego zam¡eszania ipowotaÓ nowego czlonka Zanqút, bo nie ma 2adnych

pzeszkód.

Radny Segiefa; nie zgadzam siq z radnym Wo2niakiem .

Pnewodniczqcy Rady; ja jako pracodawca , prowadzitem rozrnowy z Burmistr¿em

Lpkiem i wszystko wskazywafo na to . 2e wróci do pracy , a efeld jest tah , 2e zwolnienie

jest do koñca maja .

Wiedzalem , 2e zgloszenie kandydatury na cztonka Zazqü przez nieobecnego Burmistrza

mo2e wywotaé $pkusjg , dlatego tel namawialem go , aby przytzedt na dzisiejsze obrady

sesji . Ja nie mogQ zgtiosió wniosku o odrotanie Burmistza , mo2e to zrobiÓ 7 radnych .

My odchodzqc musimy uregulowaó pewne sprawy , a Pan Grad a¡rracal stq do mnte , ze

jest mu samemu ciq2ko .

Moim zamiarem jest , aby wybraé nowego czi'onka Zarzqüt, poniewal my odejdziemy

19 czenivca , vvgz]Etkim bqdzie kierowal Zan;qd. Uwatam , 2e dobze by byto 2eby Zarz.qd

bytw pofnym sfádzie .
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Raciny Karwa. orooonujg , aby pociciaó proporycjg Bu¡'misirza pod giosowanie i zakoncryó

tq sprawe .

Pzewodnicz4cy RaÜ odczytat wniosek Burmistz t-yska o powotanie nowego czlonka

Zarza-du t1 Pana Gustawa Leksq .

Przewodniczqcy Rady. kto ¡est za fozpatrzeniem tego wnrosku ?

Rada 19 glosami za . prry 3 gosach przeciw , 1 gt'os wsrrzyrnuJecy srg , pr¿yjQia w/w

wniosek .

Przewodniczetcy Rady.. uwa¿am 2e w zwia_zku z ̂ ry-rn . wniosek radnego Skrzypca jest

nrezasaonv

Wobec tego powotano Komisje Skrutacyjna w skladzie

1. Radny W.Kqdra - zgioszony Drzez radnego Gaje'wskiego .

2 Radny W.KuSmierz - zgloszon\¡ i, izez radna rúl.Marcinkowska_ .

3 Raona Szreniawa _ - zgloszona eizez radnego Wo2n¡aka .
"'-f- . .,. i-i"''

22 gi,osami , przeciw nie b14o-, prry 2 gf'osach wstrzymuiqcych sig Komisja Sf<rutacy¡na
ukons\¡tuowata siq , pzewodniczqcym wybrano radnq J.szreniawq , po czym komisja
udata sig do prrygotowywania kart do glosowania .

Radny Kpdra - czbnek Komisji Skrutacylnej omówii sposób gúosowania , tal. jeteli radny

¡est za wyborem Pana G.Leksy na czlonka Zarzqút Miejskiego w Jqdzejowie , skreSla
" nie " , je2elijest przeciwny skre6la " tak " .

Pnewodniczqcy Rady : czy zgadza siq pan na kandydowanie ?
Radny Leksa . zgadzam siq .

Odbyto sig g{''osowanie po czym Komisja opuÉcita salg w celu pzeliczenia gtosów .
W tym czasie Przewodniczqcy Rady przystqpit do dalszej czgsci obrad proponujEc , aby
pkt.21 porzqdku obrad , dotyczqcy sprawozdania z dziatalno5ci komis¡i Rady Miejskiel za
1997 rok . pzelo2yó na ostatnia- sesjq w czerwcu .
Rada jednogtoSnie prrychylita sig do w/w propozycji .

W tym momencie na salq obrad wesztia Komisja Skrutacyjna i po przeliczeniu gfosów
Pzewodniczqca i. Szreniawa p ze dstawrta wyniki glosowania "



- 1 1 -

W wynrKu ia1nego g{osowania Racja Miejska w Jpdrzejowre l2 g},osami za . pay 1 I gi.osach

przeciw , 1 glosie niewa2nym v4brata na czllonka Zarza.du Miejskiego w JeCzelowie Pana

Gustawa Leksq .

/ Uchwaia Nr XLV/316/98 w zataczeniu do protokotu i

i Protokót Komislr Skrutacylnej craz Ka,ty cto gl,oscwania stanowiq zalaczntk Co prcickcht / .

Przer¡¿odnlczacy RaOy zbzyi grailiiacte nowemu czionrowt Zanadu Mielsi<iec¡o Panu

Gustawowi LeKsie .

Ad.22

Sprawozianie z üiatalnoSci Selinri<u SarnorzacicvJe,iú ,Vc¡ewództwa Kieiecriego zlozyi

radny - delegat do Sejmiku G l-eksa

Sprawozdanie to dotyczy{.0 manrfestacji w sprawie pozostawienia wojewÓdztwa kteleckiego.

W tym momencie Przewodniczqcy Racly odczytai ptsmo Prerydenta Ktelc oclnosnte

utr¡rorzenia wolewó@a staropcis<iegc U-;*

Radny Boryka: 1e5lí nie bqdzé-foo1ewództwa kielecktego to chocia2 wolewÓdá'rro

staropolskie .

Rada jednogüo5nie powotata Komisjq w sktadzie :

1. Pani Sekretaz Gminy

2. Pan W-ce Pr¿ewoúrlczqcy T.Krzeszotrski

3. Pan W.Segieta

do opracowania rezolucji w formie uclrwaly dotyczqcej utworzenia województwa

staropolskiego .

/ Uchwala Nr XLV/317/98 w zalaczeniu do protokofir /

4d.23

W daiszej czqéci obrad udzielono odpowiedzi na wniosi<i i interpelacje zgioszone na

f posiedzeniu sesji przez raclnych

Burmistn Grad :. na vrntqple chcq powiectzleó ,2e na czq$ó interpelacJl zostanie udzlelona

odpowled2 ptsemna , a do nlektórych chcg slq ustosunkowaó .
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CCnoSnte mode;'nrzacli ul 11 Listopada zostaio w-l,stane pismo . PefraKacje z DODP

zaKoñczyty siq tym 2e prrywtozq oni geodetów , projektantów w sprawach spomych ,

glównie budynków

i,Aj sprawie ul.Okrzer - prace tnrra¡a ¡ wyrwl zostanq naprawione

¡ezelt chodzt o przystanek na ul.Pinczourskrel ic urystaliémy pismo do sporki ' Kral " , Jat(
rcr,vn¡eZ do PKS w ceiu reallzacj¡ rnterpelac,t i lrzeostawtonej przez íaüna ; Szrenrawe

Otr-zymali5my odpcwiedf . 2e firrny te nie dlsponula Srodkami finansowymr na ten cel

OdnoSnte wniosku P Fendrycha dotyczaceoo zadymiania to sprawa ra tesr w NSA "
w Urzedzie Wojewódzkim orazw Urzedzie Relonowym i prakffcznie gmina w tym temac¡e
'lrc nte moze zrooró .

Czekamy jaKa z tamta przyjüie odpowiecz , ;arie bqozie rozstrzygnrecie .

W sprawie zalewu , to zbierzemy z niego to co sie da iwykosimy ti'awe

Nastepnie odpowtedzi na rnterpelacle zgioszona przez 
ladnego 

W Kusmrerza . dotycza.ca

¡;r 'zy;qcía rodziny z Kaz-achstanu udzieiifa Pa¡:; sgkretaz -Renata Kawioi'si<a
D Sercretarz wylaSnr?á! 2e oci ostatnre¡ses;r sytuacja ste nie zrñieniia

P Sekretan ; oczeku1emy na-fdpowiedÍ od rodziny z Kazachstanu . cry rodzina ta

zainteresowana jest przyjazdem do Pobri W przypadku otrzymania odpowiedzi

pozyt¡,wrej , skleruje siq odpowiedni projelct uchwaly pod obrady Rady Miejskiej .

Nastqpnie g{'os zabral Pan M.Konieczyrtski , który prosi} o udzielenie odpowiedzi w sprawie

skargi z dnia 17 kwiehia 1996r. , która dotycry obwodnicy .

P.Koníeczyrlskr : Komisje zawnioskowaly zeby poé\ rlqclé Jednq sesjg odno5nie obwodnicy .

Czy wniosek bqdzie pzeg*osowany , a jezeli nie to proszg o odpowiedf negatywnq

z uzasadnieniem Chcq powiedzieó, ,2e z rozmów jakie pneprowadzono z DODP wynika .

ze nie bqdzie Zadnych ustqpstw z ich strony , jak równie2 z naszq .

Proponujq , aby przlchylió siq do naszej proéby / chodzi o przesuniqcie o 50m / .

P Olszak .' chcg powtedzieó , 2e sprawa obwodnicy zaczgta siq w tym roku kiedy Pan byl

radnym , t j. okolo 1989 roku .

P Michafkiewicz, w sprawie cudzoziemców musi byó podjgta uchwala Uwa2am , 2e

P.Sekretaz nie jest w $m temacie zorientowana
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Ad.24

oan W Fenclrych cñawa protl lem zadymiania posesji przy ul Duh imt¡ora - nie zgadza siq

z oclpowedzia .¡ai<a orrzymal z Uftedu Mielskiego podp¡sana p(zez Eurmtstrza Grada

Burmistn Grad chce Írowieclzieó .2e nadzoi'budowlany oct 1 slcz¡ra 1997r podlega

ürzedowr Relonowemu I my nic W te1 sprawre nle molemy zrotrtc

Radny garañski ; zltita sie koniec kadencji tzeba bqdzie siq ,¡7 cabsci rozlicryÓ z tego co

Co te¡ pory zrobiono na terenie miasta i gminy . lnformacla taka p¿w:il i la zawteraé'.

-.1akie jeSt Zaát'-l 'r?ata :'ñrnY . ftÓfe pqzqsta'"rrimy ?

-;akie jesi zadluzerrie szKÓi ?

- jakie sq ir-westycje któi'e ze wzgledu na brak dokumentacli nie zosiana- rozpoczEte ?

- i ie bylo umorzone Dacatku a w ilu zantechano poboru 2

.?:r¡,, '  !, ' laicii¡. ' ] ' ' , : - { '^: iastel;na sesjq tíze¡a ',//nrowaiizrc r.; ' izr;"a;l2owaÓ poplSv"K:

w siatucie . a ntanúwic:e . ze¡t-sr(niZarzaau powo{uJe s¡e v.V-c.e :, i,:ñl¡slIZá ioddaó

pewne w+adze . ldÓre nalezq do Burmlstza Lyska -

Burmistn Gradi popteram raütego St.Baranskiego i myélq , 2e takq informacjq

opracuJemy I dostarczymy r¡azystldm rarym .

Odnoénie reñeksji radnego Marcinkovrekiego , to chcecie m¡ na srle oaÓ tqwielkquAadzg '

którejja nie chce

Radna Roguts¡a czyj1_wtasno6ciq jest sala konferencyjna i kto jq ma pomalowaó , Uzqd

Miejski cz] Unqd RejonowY.

Kierownik Urzgdu Rejonowego - J.Baran wyja$nii sprawq Pana W Fendrycha , lctóra tn¡¿a

ju2 od 70 roku . Do '1 996r. sprawq. tq zajmowai siq Uzqd Miejski w Jedrzejowie , który ja-

'.rry'1aénll

,t Baran j uwatarn . te Pafutwo Fendrychowie odnosnie zadyrniania poeesji ,swoich

íúszczeii iiio94 dochodzú ieüynie ze Siíün')i Ochrony Srodowisfa

Na pytanie zadane przez radnq- B-Rogulskq Klerownllt Urzgdu Relonowego odpowiedzlal '

2e sala konferencyjna ¡est udasnoÚclq Skarbu Paástwa -
.-
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J Baran.' Ja reprezerñJ1e Skarb Parlstwa i postararl sre od Wojewocty r.^.i'e3zekwowaó

prenrqdze na pomalowanie te1 saii .

4d .25

Przewcctniczqcy Rady Mrelsriel o godz. 1ai ze wz+acll na vvyczerpanre norzaoku obrad

zamknai sesjq Rady Miejskiej

D rze'+¿o dnicza iv R a.Jv

1 Rybirlski


